
 

 

 

Aan: Leden van Provinciale Staten Utrecht, College van 
Gedeputeerde Staten Utrecht 
Van: Koninklijke Horeca Nederland afdeling Utrecht / 
Koninklijke Horeca Nederland regio Midden Nederland  

 

7 december 2020 

 

Geachte leden van de Provinciale Staten Utrecht,  
geacht College van Gedeputeerde Staten, 

 

Het zijn zware tijden voor de horeca, voor de toerisme- en recreatiebranche en voor de 
evenementenbranche en de culturele sector. Covid-19 en alle maatregelen om het virus te 
beperken treffen onze branches enorm hard. En naast deze branches, zien wij ook bij de andere 
ondernemers in de steden en dorpen in de regio dat het zware tijden zijn. Veel onzekerheid, 
weinig perspectief, sterk gedaalde bezoekersaantallen en voor veel restaurants, cafés en 
instellingen zelfs helemaal geen omzet. 

 

Een nieuw normaal? 
Toch is deze brief geen klaagzang, maar een hartstochtelijke oproep. Er gloort namelijk licht aan 
het eind van de tunnel. Een vaccin lijkt binnen handbereik en de vooruitzichten van dat vaccin in 
combinatie met (snel)testen geeft hoop. Hoop dat de maatregelen verlicht kunnen worden en de 
ondernemers weer kunnen en mogen ondernemen. Maar de wonden zijn diep en gaan tijd vragen 
om te helen en te herstellen. Vele ondernemers hebben zwaar in moeten teren op reserves. 
Bovendien is het niet de verwachting dat alles straks weer terug gaat naar “normaal” en voorheen. 
Het virus heeft ons laten zien dat aandacht voor gezondheid, bewegen, minder auto en meer OV 
en fiets en daarmee schonere buitenlucht belangrijk is en de vraag zal nog wel even blijven hoe 
lang een deel van de maatregelen nodig blijft. 

 
Perspectief 
Een goed vooruitzicht is dus belangrijk. Een vooruitzicht op weer meer bezoekers in en om de 
steden en in de regio, niet alleen vanuit lokaal, maar ook internationale bezoekers en niet alleen 
particulier en in recreatie, maar ook zakelijk toerisme. De stad en de regio hebben behoefte aan 
een stevige economische boost. Deze hadden we dit jaar zullen hebben, met de komst van één 
van de grootste wielerevenementen ter wereld: La Vuelta. Alles was opgelijnd voor een 
indrukwekkend activatieprogramma van 100 dagen vol verbinding tussen sport/bewegen, 
economie, kennis en cultuur. De thema’s die er mee verbonden waren, lijken belangrijker dan ooit. 
Duurzaamheid, gezondheid en bewegen, schone mobiliteit en economische stimulans voor vele 
sectoren en in het bijzonder die welke nu het hardst getroffen zijn. 

 

Verzoek 
Koninklijke Horeca Nederland afdelingen Utrecht en regio Midden Nederland en het Centrum 
Management Utrecht roepen Provinciale Staten op zich volop in te zetten voor een La Vuelta en 
Holanda 2022, om daarmee het eerste grote internationale post-Covid-event naar onze stad en 
regio te halen. Ze roept het College en de Staten tevens op om samen met de Stad Utrecht in te 
zetten op een brede regio-activatie, waarbij stad en regio zich profileren met de al genoemde 
belangrijke thema’s rondom gezondheid, sport en bewegen en duurzaamheid. Daarbij de 
kennisinstellingen te betrekken en het internationale event tevens te benutten om de getroffen 
culturele sector zich in onze regio weer volop te laten profileren. Positionering van de regio als dé 
fietsregio van de wereld helpt het beeld van Utrecht op dat gebied versterken en is een extra 
motivatie voor de inzet op la Vuelta 2022.  

 
Koninklijke Horeca Nederland 
middennederland@khn.nl 
utrecht@khn.nl 

www.khn.nl 
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Het is onze overtuiging dat juist een sterke regiofunctie en goede lokale samenwerking, 
randvoorwaarde is voor continuïteit en economische stabiliteit. De stad heeft de regio nodig en de 
regio de stad. 
Gezien het feit dat de reserves bij de horeca op zijn, zullen wij als Koninklijke Horeca 
Nederland de Vuelta ondersteunen middels commitment en groot enthousiasme. 
Het gaan nog moeilijke maanden worden en een aantal ondernemers en instellingen zal de 
komende periode niet overleven. Dat gaat zwaar drukken op ons als samenleving, sociaal en qua 
werkgelegenheid. Als ondernemers weten wij dat wij op zoek moeten naar de 
“vermenigvuldigingsfactor”. Zorgen dat inzet meervoudig effect heeft. Investeren in events die dat 
bewerkstelligen is voor ons dus vooral nu extra belangrijk en wij zetten daar graag samen met 
andere branches de schouders onder. Juist nu. 

 
 
 

 
Vriendelijke groet, 
 
 
KHN Regio Midden Nederland  
Paul Ruiter, voorzitter KHN regio Midden Nederland  
 

 
 
 
KHN Utrecht CMU 
Pieter Honing, voorzitter KHN Utrecht  Arjan Kleuver, voorzitter CMU 
Erik Derksen, vice voorzitter KHN Utrecht 
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